

AL HORAIBI CO. LTD.

C.R/ 1010252097



شركة الحريبي للتجارة المحدودة

س.ت/ ١٠٢٥٢٠٩٧

شهادة إنجاز

Certificate of Completion

Date: 12 May 2024

التاريخ: 12 مايو 2024

Al-Huraibi Trading Company, registered under commercial number 1010252097, hereby certifies that MADE for Construction Company, registered under commercial number 1010933138, has successfully completed all agreed-upon works for the "Chalets Project" located in Riyadh. The project covered an area of over 9000 square meters, and all works were completed within the specified timeframe and according to the technical specifications and contract terms.

تشهد شركة الحريبي للتجارة، المسجلة تجارياً برقم 1010252097، بأن شركة ميد للمقاولات، المسجلة تجارياً برقم 1010933138، قد أكملت بنجاح جميع الأعمال المتفق عليها "مشروع الشاليهات" الواقع في مدينة الرياض، حيث بلغت مساحة المشروع أكثر من 9000 م وقد تم إنجاز جميع الأعمال ضمن الإطار الزمني المحدد ووفقاً للمواصفات الفنية وشروط العقد.

This certificate has been issued at the request of MADE for Construction Company without any obligation on Al-Huraibi Trading Company.

تم إصدار هذه الشهادة بناءً على طلب شركة ميد للمقاولات دون أي التزام على شركة الحريبي التجارية.

الاسم: محمد علي الحريبي
المنصب: المدير العام
التوقيع:
الختم:

شركة الحريبي للتجارة المحدودة
س.ت: ١٠٢٥٢٠٩٧
الرياض
AL-HORAIBI TRADING CO.
C.R. 1010252097
RIYADH